
Protokoll fört vid styrelsemöte 2023-03-21 i SARK  

Närvarande: SA6BPD, SM6TOB, SM6OEF, SA6FAX, SM6THE, SA6AQD, SM6BWD 

Plats: Palermo pizzeria. 

1. Mötet öppnas: 

Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.  

2. Ekonomi:  

Behållning: Girot: 91.000kr 

 

Inkommit hittills i år: 

SMFF 1550kr 

Kommunjakten 10177kr 

Medlemsavgifter 13200kr 

Sponsring 1350kr 

 

Kommande inkomster: 

Kommunjakten 225kr 

SMFF 150kr 

RS El- sponsring 1000kr 

 

Kommande utgifter: 

Hyra 250kr 

El 1218kr 

 

Inköpt: 

Vibroplex 800kr 

QSL kort SK50EI 1370kr 

Årsmöte 1436kr 

 

El i år 2740kr under första kvartalet. 

Vi kommer att binda ett sparande på 50kkr i 3 månader, ca 2,8% 

 

3. HF: 

Tillverkning av adapter till motorväxel. Ansv. SA6BPD 

U-byglar måste köpas in och dessa skall sedan svetsas fast. Ansv. SM6THE 

När vi svetsat fast u-byglarna, skall vinkelhyllan skickas på galvning.   Ansv. SM6THE 

Bygget av rotorstyrningen har legat i träda under de senaste månaderna. 

Rotorstyrningen skall byggas klart och adapter mellan motor och växel skall tillverkas. Ansv. SA6BPD 

Staglinor i kortvågsmasten är idag bruna och behöver bytas ut innan lyftet. Dessa måste införskaffas 

och bytas ut innan lyftet. Kolla upp kostnaden. 

 

Kommande arbetsdagar. 

 

 



4. VHF:  

Ett rör för att kunna skarva bommen på den antenn som gick av tror sig SM6THE ha ett liggande. 

Han skall försöka leta reda på detta och SA6BPD skall sedan försöka passa in dessa så att vi lätt kan 

skarva ihop den trasiga bommen.  

 

70cm antennerna skall skall upp i VHF-masten.  

Detta skall planeras in i stugan. 

 

5. Repeater och Fyr:  

UHF repeater och 6m fyr fungerar. 

SA6FAX och BPD håller på att titta på en lösning via nätet för att kunna länka ihop Skara och Skövde. 

 

6. Övriga frågor: 

Vi skulle behöva samordna våra aktiviteter för att få lite snurr på kommande aktiviteter. 

En samordnad genomgång med löpande intervall behöver vi få till. 

 

Loggprogram, för kortvågen behöver fixas till. 

Logger32 är det programmet där alla loggar skall in. 

Förslag är att man skapar en mapp i molnet där man sedan exporterar sina ADIF filer till. 

 

7. Mötets avslutande:  

Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet. 

 

 

__________________________________        ____________________________________  

Bengt Frykler, ordförande               Daniel Jonsson, sekreterare 

 

 


